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Maastricht, 8 mei 2020 

Betreft: Schriftelijke vragen over maatregelen ter ondersteuning van de Maastrichtse horeca 

Geacht college, 

D66 is zeer betrokken bij de gevolgen van de coronacrisis, die Maastrichtse ondernemers en 
medewerkers in alle sectoren heeft getroffen. Winkeliers zagen hun omzet gemiddeld hard 
onderuitgaan. Horeca, cultuursector en sportscholen zijn verplicht gesloten, met veel onzekerheid en 
grote zorgen tot gevolg. 

Wij zien dat het college al veel doet om de problemen in de horeca te verlichten, waar wij erg blij mee zijn. 
En het is goed om te zien dat de ondernemers zelf enorme creativiteit inzetten om toch omzet te blijven 
maken, kosten te drukken en personeel aan het werk te houden. Alle complimenten daarvoor. 

De branchevereniging Koninklijke Horeca Nederland (KHN) heeft een concreet protocol 
gepresenteerd aan het Ministerie van Economische Zaken, zodat met inachtneming van social 
distancing, horecaondernemers invulling kunnen geven aan de anderhalve meter economie in de 
horeca. Met de nieuwe berichtgevingen van het kabinet en om ervoor te zorgen dat de Maastrichtse horeca 
een vliegende start kan maken wanneer zij dadelijk weer open mogen, heeft D66 Maastricht de volgende 
vragen: 

1. Is het mogelijk om tijdelijk extra terrasruimte te creëren nu met de huidige situatie, zodat er
daadwerkelijk op anderhalve meter van elkaar gezeten kan worden en er ruimte ontstaat voor
gangpaden?

2. Is het mogelijk om buitenbars tijdelijk toe te staan waar mensen zelf hun drankjes en eten kunnen halen
zodat er minder hoeft te worden bediend?

3. Wanneer er meer ruimtegebruik kan worden toegestaan, kan dat dan zonder dat er daarvoor extra
kosten in rekening worden gebracht?

4. Is het mogelijk om blurring (mengvormen) tijdelijk toe te staan? Versoepeling binnen horecacategorieën
(al dan niet tijdelijk) zou een oplossing kunnen zijn om extra omzet te genereren, net zoals nu gebeurt
rondom afhalen en bezorgen.

5. Hoe wordt er omgegaan met de sanitaire voorzieningen, vooral als je kijkt naar de kleine horecazaken
waar de 1.5 meter in moeilijkheid zou kunnen komen? Gaat de gemeente hierin een rol nemen, en zo ja
hoe?

Met vriendelijke groet, 

Claudia Demas Johan Pas 
Raadslid D66 Maastricht Fractievoorzitter D66 Maastricht 
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